
 

 

 

подкрепа на доклад 

от: Slavena Buyuklieva (                            ) дата: 02.10.2020 17:31 

до: Nikolai Ignatov (                            )  

 
 
Здравейте, 
 
Бих искала да подкрепя доклада за изменения в наредбата за пътуване с обществен градски транспорт и превозването по-широко 
на колела и елекронни превозни средства -  https://www.sofia.bg/documents/20182/7179281/2020-09-18--
%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-4967-3.pdf/682fec70-bcd0-436f-a3d1-f20b100a5953. 
 
 Подкрепям напълно превозването на велосипеди, както е метрото, така и във всички крайградски линии, без пиковите часове 
разбира се. 
 
 Би било хубаво ако може същото да се приложи и в наземния градски транспорт - разбирам все пак наличните съображения за 
момента. Може би ако впоследствие градския транспорт на София се подобри ще може да се приложи превозването на велосипед. 
 
 С пожелание за хубав уикенд, 
Славена Буюклиева 
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